

P80 PS9 RMR CUT SLIDE - P80 G17 GEN3 RMR CUT SLIDE BLACK NITRIDE

An Optic-Ready Stripped Slide for Your Polymer80 Frame

If you're building an all-new pistol from the ground up, it makes sense to give it the cutting-edge features available today. Red-dot-equipped handguns are taking off like wildfire, and all you need to do to join the revolution is built this Polymer80 RMR-Cut Slide with all the parts you want! Once it's done, it'll accept a direct-mounted Trijicon RMR red-dot sight, giving you enhanced capability in your handgun. Each Polymer80 PS9 RMR-Cut Slide is machined from 17-4 PH stainless steel, which is heat-treated to a 42-43 Rockwell Hardness for durability, then finished in an attractive, durable black-nitride treatment. This slide is compatible with Gen 3 models of the Glock G17 as well as Polymer80 PF940V2 and PF940C frames. This is the stripped slide only. All other components must be purchased separately.



Attributes

- Name: P80 G17 GEN3 RMR CUT SLIDE BLACK NITRIDE
- Manufacturer: POLYMER80
- Product no.: 100043625
- Mfr. No.: P80-PS9-RMR-BN
- Cartridge: 9 mm Luger
- Finish: Black Nitride
- Make: Glock
- Model: Gen 3,17
- Sights: RMR
- Style: Stripped
- Delivery weight: 0.386kg
- UPC: 819925023434

Item details

Made in USA

US export classification: 0A501.x

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für den P80 PS9 RMR CUT SLIDE
- English: P80 PS9 RMR Cut Slide Safety Instruction Guide

Sicherheitshinweise für den P80 PS9 RMR CUT SLIDE

Einführung

Herzlichen Glückwunsch zum Kauf des P80 PS9 RMR CUT SLIDE! Dieser Leitfaden bietet wichtige Sicherheitshinweise und Anweisungen, um sicherzustellen, dass Sie Ihr Produkt sicher und effektiv verwenden können. Bitte lesen Sie die folgenden Informationen sorgfältig durch.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Achten Sie darauf, dass das Produkt nur von Personen verwendet wird, die mit der Handhabung von Feuerwaffen vertraut sind.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Personen.
- Verwenden Sie das Produkt nur in einem sicheren und kontrollierten Umfeld.
- Überprüfen Sie regelmäßig den Zustand des Slides und anderer Teile, um sicherzustellen, dass sie in gutem Zustand sind.
- Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle an die zuständigen Behörden.
- Informieren Sie sich regelmäßig über Rückrufaktionen über die EU Safety GatePlattform.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Verwenden Sie den P80 PS9 RMR CUT SLIDE nur mit kompatiblen Glock G17 Gen 3 Modellen sowie den Polymer80 PF940V2 und PF940C Rahmen.
- Stellen Sie sicher, dass das Trijicon RMR Rotpunktvisier korrekt montiert ist, um eine sichere Nutzung zu gewährleisten.
- Vermeiden Sie den Kontakt mit Wasser und anderen schädlichen Chemikalien, um Korrosion zu verhindern.
- Tragen Sie beim Umgang mit der Waffe stets geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Augen und Gehörschutz.
- Achten Sie darauf, dass der Slide während der Benutzung nicht beschädigt wird. Überprüfen Sie ihn regelmäßig auf Risse oder andere Anzeichen von Abnutzung.

Anweisungen für Installation und Nutzung

1. Vorbereitung

- Stellen Sie sicher, dass die Waffe entladen ist, bevor Sie mit der Installation beginnen.
- Überprüfen Sie alle Teile auf Vollständigkeit und Unversehrtheit.

2. Installation des Slides

- Entfernen Sie den alten Slide gemäß den Anweisungen des Herstellers.
- Setzen Sie den P80 PS9 RMR CUT SLIDE vorsichtig auf den Rahmen und stellen Sie sicher, dass er richtig sitzt.
- Befestigen Sie den Slide mit den vorgesehenen Schrauben oder Halterungen, die mit dem Produkt geliefert werden.

3. Montage des Rotpunktvisiers

- Befolgen Sie die Anweisungen des Herstellers für die Montage des Trijicon RMR Rotpunktvisiers.
- Stellen Sie sicher, dass das Visier fest und sicher montiert ist, bevor Sie die Waffe verwenden.

4. Erstgebrauch

- Führen Sie einen Funktionstest durch, um sicherzustellen, dass alles ordnungsgemäß funktioniert.
- Überprüfen Sie die Ausrichtung des Visieres und nehmen Sie gegebenenfalls Anpassungen vor.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie alle Verpackungsmaterialien gemäß den örtlichen Vorschriften für Abfallentsorgung.
- Wenn der Slide oder andere Teile beschädigt sind, bringen Sie sie zu einer autorisierten Entsorgungsstelle für gefährliche Abfälle.
- Stellen Sie sicher, dass keine Teile in die Hände von Unbefugten gelangen.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Informationen oder Unterstützung zu Ihrem P80 PS9 RMR CUT SLIDE wenden Sie sich bitte an den jeweiligen Hersteller oder Händler, bei dem Sie das Produkt erworben haben.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit bei der Verwendung von Feuerwaffen oberste Priorität hat. Halten Sie sich stets an die oben genannten Sicherheitsrichtlinien und Anweisungen, um sicherzustellen, dass Sie und andere sicher sind.

P80 PS9 RMR Cut Slide Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the P80 PS9 RMR Cut Slide. This product is designed to enhance your handgun's capabilities while ensuring safety during installation and use. Please read this safety instruction guide thoroughly to understand how to use and care for your product safely.

General Safety Guidelines

- Ensure that you are of legal age and possess the necessary licenses to own and operate firearms in your jurisdiction.
- Always treat every firearm as if it is loaded.
- Keep the firearm pointed in a safe direction at all times.
- Store the slide and all firearm components securely and out of reach of children and unauthorized persons.
- Do not use this product if you are under the influence of drugs or alcohol, or if you are feeling unwell.
- Always wear appropriate protective gear, such as safety glasses and hearing protection, when handling firearms.
- Be aware of your surroundings and ensure that you are in a safe environment when using your firearm.

Specific Safety Precautions for Use

- Before installation, ensure that the firearm is unloaded and that no ammunition is present in the vicinity.
- Inspect the slide for any visible defects or damage before use. Do not use if damaged.
- Ensure that all components used with the slide are compatible and in good working order.
- Follow the manufacturer's instructions for the installation of the slide and any additional components.
- Do not attempt to modify or alter the slide in any way. Unauthorized modifications may compromise safety.
- If you experience any malfunctions or issues during use, cease operation immediately and consult a qualified gunsmith.

Instructions for Installation and Usage

1. Preparation:

- Ensure that your workspace is clean and organized.
- Gather all necessary tools and components for installation.

2. Installation:

- Ensure the firearm is completely unloaded.
- Remove the existing slide from the frame according to the manufacturer's instructions.
- Align the P80 PS9 RMR Cut Slide with the frame.
- Carefully slide it into place, ensuring a secure fit.
- If applicable, install any additional components such as sights or optics according to the manufacturer's instructions.

3. Usage:

- After installation, conduct a function check to ensure that the slide operates correctly.
- Load the firearm only when you are ready to use it.
- Always follow safe handling practices during operation.

4. PostUse Care:

- After use, clean and inspect the slide and firearm components.
- Store the firearm and slide in a secure location.

Disposal Instructions

- Dispose of any packaging materials in accordance with local waste disposal regulations.
- If the slide or any component becomes damaged beyond repair, consult your local waste management authority for proper disposal methods.
- Do not dispose of the slide in a manner that could pose a safety risk to others.

Contact Information for Further Support

For any inquiries related to safety, usage, or product support, please refer to the relevant contact information provided by your retailer or the manufacturer. Always ensure that you are reaching out to authorized representatives.

By following this safety instruction guide, you can help ensure a safe and enjoyable experience with your P80 PS9 RMR Cut Slide. Thank you for prioritizing safety in your firearms handling and use.